
婚纱、[潮州凯丽晚礼服厂]新款婚纱-晚礼服-8111#

产品名称 婚纱、[潮州凯丽晚礼服厂]新款婚纱-
晚礼服-8111#

公司名称 潮州凯丽婚纱礼服厂

价格 .00/个

规格参数 货源类别:订货
产品类别:婚纱
货号:8111

公司地址 中国 广东 潮州市 广东潮州市湘桥区永护路58号

联系电话 86 0768 2355058 13531588008

产品详情

货源类别 订货 产品类别 婚纱
货号 8111 面料 绸缎
颜色 客户要求 尺码 量身定制
是否外贸 是 外贸类型 出口
营销类别 新款

 潮州市凯丽晚礼服厂位于“中国婚纱晚礼服名城”——广东潮州。是一家集研发、设计、生产及销售
为一体的外贸服装企业。专业生产高中档晚装、婚纱以及其它各类服装。产品的工艺品质得到客人的认
可与信赖。

 企业拥有专业的设计师团队，定期采购新款布料，新品紧跟世界潮流的发展趋势。配备全套先进的生
产设备，高素质的管理队伍和严谨的生产流程，使产品的质量和成本得到非常好的控制。专业的外籍翻
译和跟单人员，为客户提供快速、准确和高效的全面服务。 我们一直奉行“以质取胜，诚信为本，服务
至上”的原则，期待与世界各地的客户携手共进，共创辉煌。

 chaozhou petty garment dresses ltd., is a professional enterprise engaged in research, development, exclusive design,
manufacture and marketing of wedding gowns and evening dresses. our company is located in the "china"s city of
wedding dress" - chaozhou (south-est of china).

 we have a professional production system of high profile evening wear, wedding and other types of clothing. in our
internal process of production, our company to an environment where excellence is always expected and the quality
of our products are recognized by customers and a powerful trust.

 our company has a professional design team and a special eyes for the regular purchase new fabrics, for new trends



closely follow world trends. equipped with a full set of advanced production equipment, high-quality management
team and strict production process of product quality and cost control are excellent adapted. a professional translation
and with a singular foreign staff, for to provide customers with fast, accurate and efficient full service.

 in our team, we have the the chance working with a design woman come from japan and we have a important
support from others two partners a french designer man (23 years of experience) and a german woman (15 years of
experience).

 we have been pursuing a basic idea of: "winning by quality, honesty and a professional service customer", we
looking for to customers around the world for work together to create brilliant partnership for long time
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